
1 

 

Protokół nr 3/2024                                                                                                 

z posiedzenia LXII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.3.2024 

LXII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 25 marca 2024 roku odbyła się              

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:55 tego samego 

dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 
23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na 

stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana       

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich wypowiedzi 

lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, chciałby zaproponować wprowadzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w 

Legionowie na 2024 rok.  

Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi w tym zakresie. W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił 

do procedury głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w porządku obrad – dodanie punktu: Rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2024 rok jako pkt 12. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Powała, Artur Stankiewicz 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 23.02.2024 r. do dnia 

21.03.2024 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) od  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie zawiadomienie o przekazaniu do 

Wojewody Mazowieckiego według właściwości Uchwały Nr 380/LX/2024 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 29 stycznia 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
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nabycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Legionowo na rzecz Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu; 

 

2) pismo od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Talarskiego 

informujące o zmianie planu pracy komisji na 2024 rok – stanowi załącznik nr 5 

do protokołu; 

 

3) interpelacja w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ulicy Kościelnej w Wieliszewie, 

złożona przez Radną Rady Powiatu w Legionowie Panią Izabelę Kownacką oraz 

Radnego Rady Powiatu w Legionowie Pana Mirosława Kado; 

Dodał, że interpelacja zostanie przekazana do Starosty Legionowskiego;  

     

4) prośby o pomoc dla: 

a) Pani Moniki z dziećmi – stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

b) Pana Michała – stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

c) Pana Piotra – stanowi załącznik nr 8 do protokołu ; 

 

5) pisma od Rzecznika Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli – stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu; 

 

6) do wiadomości: pismo od Starosty Legionowskiego Pana Sylwestra Sokolnickiego 

skierowane do Dyrektora Zakładu Linii Kolejowych Pana Piotra Siemianowskiego, 

dotyczące zaproszenia do wspólnej realizacji przedsięwzięcia związanego z 

zagospodarowaniem terenu wokół stacji kolejowej w Zegrzu Południowym w Gminie 

Nieporęt – stanowi załącznik nr 10 do protokołu;  

 

7) zaproszenia: 

a) od Starosty Legionowskiego  na podpisanie umowy z wykonawcą rozbudowy 

drogi powiatowej nr 1820W na odcinku od wiaduktu w Chotomowie do 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 631 na terenie Gminy Jabłonna i Gminy 

Wieliszew – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

 

b) na Marsz Kolorowej Skarpetki oraz Inaugurację XIII Dni Osób z 

Niepełnosprawnościami – stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że kolejna Sesja Rady Powiatu odbędzie się w 

dniu 29 kwietnia w Ośrodku Kultury w Łajskach, przy ul. S. Moniuszki 2.  

 

Następnie przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez 

Radnych do dnia 30 kwietnia br. – stan na dzień 31.12.2023 r.  

 

Kolejno powiedział, że tablety, które są obecnie użytkowane przez Radnych, na 

koniec kadencji powinny zostać zwrócone do Starostwa Powiatowego w 

Legionowie. Dodał, że karty SIM bezwzględnie muszą zostać zwrócone, natomiast 

prawdopodobnie będzie możliwość wykupienia urządzenia.  
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                         

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu 

Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Bezpieczeństwo sanitarne, w tym sprawozdanie z działalności za rok 2023: 

a) inspekcji sanitarnej; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego o przedstawienie sprawozdania. 

Pani Sylwia Patejuk przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ocena stanu sanitarnego Powiatu Legionowskiego za rok 2023 - – stanowi załącznik nr 

16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli. 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o badanie wody. Czy mieszkańcy, którzy mają własne 

ujęcia korzystają z takich badań? 

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że PSSE nadzoruje tylko wodę z wodociągu.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w sprawozdaniu jest wpisane, że wśród chorób 

zakaźnych, które się pojawiły nastąpił drastyczny przyrost choroby – szkarlatyny oraz ospy 

wietrznej. Zapytał, czy znana jest tego przyczyna? I czy powinny zostać podjęte jakieś 

działania profilaktyczne w tym zakresie? 

Następnie zapytał, czy w powiecie zostały obiekty, które są zaopiniowane przez 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego jako obiekty dla osób objętych kwarantanną? 

Pani Sylwia Patejuk powiedziała, że jeżeli chodzi o szkarlatynę i ospę, to są to choroby 

zakaźne, które pojawiają się „falami” w ciągu kilku lat. 
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Jeżeli chodzi o obiekty do kwarantanny, to Pani Sylwia Patejuk jest przygotowana do 

opiniowania takich obiektów, ale póki co nie ma takich zgłoszeń.  

b) inspekcji weterynaryjnej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Powiatowego Lekarza Weterynarii o 

przedstawienie sprawozdania. 

Pan Maciej Wierzchoń powiedział, że szczegółowe sprawozdanie zostało przekazane 

wcześniej do zapoznania – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że od dłuższego czasu było mówione, że dzików 

nie można przewozić, ze względu na ASF, który obecnie się wygasił. Zapytała, czy nie 

można wrócić do odłowu i ich przewożenia.  

Pan Maciej Wierzchoń odpowiedział, że nie można, ponieważ jest to zakazane przepisami 

prawa. 

Dodał, że w tej chwili jedyną możliwością jest odłów i uśmiercanie dzików. Zaznaczył, że 

nie ma innej zgodnej z prawem możliwości usuwania ich z terenów zamieszkałych. 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała jakie jest obecnie pogłowie dzików oraz co można 

zrobić, aby pozbyć się dzików z miasta? 

Pan Maciej Wierzchoń odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć jakie jest obecnie 

pogłowie, ponieważ Koła Łowieckie robią inwentaryzację na dzień 30 marca.  

Nadmienił, że w obecnej chwili można dziki tylko wyłapywać i uśmiercać. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy Pan Maciej Wierzchoń mógłby powiedzieć co należy 

zrobić, aby zmniejszyć populację dzika? Poprosił, aby wskazał ścieżkę, biorąc pod uwagę 

obowiązujące przepisy prawa. 

Pan Maciej Wierzchoń powiedział, że jeżeli chodzi o dziki na obszarach objętych 

polowaniem, to w roku bieżącym sytuacja pewnie się poprawi. Dodał, że jeżeli chodzi o 

miasto Legionowo, to nie ma innej możliwości jak wyłapywanie i uśmiercanie. Nadmienił, 

że zgodnie z wypowiedzią NIK jest to zadanie samorządu miejskiego. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Ochrona konsumentów na terenie Powiatu Legionowskiego – zapoznanie          

ze sprawozdaniem Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

o przedstawienie sprawozdania. 

Pani Agnieszka Załuska przedstawiła prezentację „Statystyka porad i wystąpień 

konsumenckich w 2023 roku” – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Legionowie w roku 

2023 – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                     

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r.                    

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu             

w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2024. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.03.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący 

Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 371/LIX/2023 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Cichocki 

Pan Przemysław Cichocki powiedział, że nie mógł uczestniczyć w głosowaniu z powodu 

problemów technicznych, ale jest „ZA”. 

Uchwała Nr 384/LXII/2024 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                     

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024 – stanowi załącznik nr 20         

do protokołu. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2024 – 2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                 

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna 

Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Durka 

Uchwała Nr 385/LXII/2024 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2024 – 2043 – 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu 

Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2024. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju 

i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały.  

Pan Michał Stalmach przedstawił szczegóły zawarte w uzasadnieniu uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i 

Polityki Społecznej „Opieka Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2024. 
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu 

Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna 

Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Durka 

Uchwała Nr 386/LXII/2024 Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu 

Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

Wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 - stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych 

lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Zastępcy Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Anna Stępińska przedstawiła szczegóły zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków przeznaczonych na te zadania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała Nr 387/LXII/2024 Rady Powiatu w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków przeznaczonych na te zadania – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Legionowo. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego                 

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Konrad Michalski omówił szczegóły zawarte w uzasadnieniu do uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.03.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Miasta Legionowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Uchwała Nr 388/LXII/2024 Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Miasta Legionowo – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie             

na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady powiedział, że zmiana planu pracy komisji Rady Powiatu dotyczy 

zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej. Zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu. Nikt nie zgłosił, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do 

procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała Nr 389/LXII/2024 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2024 rok – stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

 

13. Przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LXI Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 26.02.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXI Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 
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Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LXI Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Wiesław Smoczyński podziękował wszystkim uczestnikom za merytoryczną dyskusję, 

bez podziałów partyjnych.  

Złożył apel do wszystkich, którzy startują w wyborach, aby komitety wyborcze nie 

dopuszczały się dewastacji wywieszanych plakatów.  

Pan Robert Wróbel zaapelował, aby wszyscy, którzy wywieszają banery, mieli na względzie 

bezpieczeństwo najmłodszych i nie wieszali ich przy przejściach dla pieszych, ponieważ 

ogranicza to ich widoczność. 

Pani Aleksandra Bednarek zwróciła się z zapytaniem o koordynatora ds. zwierząt dzikich?  

 

Zwróciła się również z zapytaniem o zabezpieczenie na wypadek zagrożenia wojennego na 

terenie Powiatu Legionowskiego? W kwestii schronów, miejsc wyznaczonych do zbiórki w 

przypadku ewentualnej ewakuacji, w kwestii informowania mieszkańców co należy robić w 

przypadku zagrożenia.  

Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

 

 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

  

 Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


